
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 01/18 
Den konání 26. února 2018 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do 19.00  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Věra Janečková přítomna 
Petr Fila, DiS. přítomen 
Mgr. Martin Klejch přítomen 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf přítomen 
 Ing. Martin Tláskal omluven 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ   
Přítomnost dalších osob  Mgr. Josef Štefl přítomen 

 p. Sejkora přítomen 
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy 
2.  Dotační programy na rok 2018 
3.  Systém podpor trenérů 
  
  

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy komise a nastínil program jednání 
Usnesení Nehlasovalo se 

2. Komise má po schválení ZaM k dispozici celkový objem 3 025 000 Kč, z toho 1 400 000Kč – podpora dětí, 
1 100 000Kč – podpora provozu, 100 000 Kč – na hřiště s umělou trávou, 100 000Kč – individuální dotace, 
325 000 Kč – dary trenérům.  



                                                                 
 
Usnesení Nehlasovalo se 

 
3. 

Komise projednala všech dvacet tři žádostí o individuální dotace a doporučila RaM ke schválení dle přílohy č. 1 

Usnesení  Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací dle přílohy č. 1 a žádost Jachetního oddílu Litomyšl na údržbu jachetního 
areálu je navržena ve výši 3 tis. Kč jako přímá úhrada z kap. 08, org. 2264, dětská hřiště. 

Hlasování Pro: 9                  Proti: 0                                      Zdržel se: 0 
 

4. 
Komise diskutovala velmi rozsáhle o požadavku TJ Jiskra Litomyšl – nákup časomíry. Diskutovalo se též o 
potřebnosti opravy doskočiště vs. nákup časomíry, kdy předseda TJ Jiskra František Jandáček potvrdil, že 
z pohledu TJ má nákup časomíry prioritu (TJ Jiskra žádá také o dotaci na Pardubickém kraji). Komise doporučuje 
zajistit pasport všech zařízení v areálu ČH a ujasnit si, co je čí majetek, jakou má přibližnou životnost, a kdy 
budou třeba jaké investice. Pan Martin Klejch konstatoval, že kontrolní výbor fyzicky procházel všechna sportoviště 
a jediný požadavek byl nákup rolby, který je již zrealizován. 
Dále komise opětovně diskutovala o potřebnosti správce letního stadionu, protože neukáznění návštěvníci ničí 
majetek a nikdo odpoledne na pořádek nedohlíží. Zdá se být zřejmé, že řadě oprav by šlo předcházet lepší 
správou. 

Usnesení Komise nepodporuje nákup časomíry z prostředků komise. Přiklání se k názoru, že investice mají být řešeny 
plánovaně přímo v rozpočtu MSL nebo si musí zažádat Jiskra tak, aby se požadovaná částka včas dostala do 
rozpočtu města – tedy řešit s odborem investic. 

Komise doporučuje zajistit pasport všech zařízení a ujasnit si, co je čí majetek. 
Hlasování Nehlasovalo se 

5. Komise diskutovala o jedenácti předložených žádostech sportovních organizací na podporu provozních výdajů. 
V několika případech jsou předložené požadavky výrazně vyšší než v minulých letech. Velká diskuse proběhla 
v souvislosti s žádostí TC Litomyšl, který v roce 2017 požadoval 170 tis. Kč, obdržel 120 tis. Kč, fyzicky na 
nájmech uhradil 257.996 Kč a na rok 2018 předkládá požadavek 600 tis. Kč!  
Komise do propočtu na rok 2018 použila částku 257 tis. Kč místo 600 tis. Kč. Na jednání komise byl přizván 
předseda oddílu pan Sejkora, který informoval o zvýšení cen pronájmu haly.   
Navýšené požadavky o cca 70 tis. Kč má také TJ Sokol Litomyšl. O této částce bylo telefonicky jednáno s paní M. 
Dvořákovou. O 110 tis. Kč žádá více Sports team-Litomyšl. 
Žádost TJ Jiskra Litomyšl byla komisí ponížena o částku 22 tis. Kč (sportovní komise nepodporuje úhradu provozu 
kanceláře). Žádost Fotbalgolf klubu Litomyšl byla také telefonicky projednána s panem Wetterem a snížena z 50 
tis. Kč pouze na 8 tis. Kč pro výpočet dotace (kropení hřiště).  
Komise by velmi přivítala povýšení prostředků na podporu provozních výdajů v částce 200 tis. Kč, tedy z 1100 tis. 
Kč na 1 300 tis. Kč. Důvodem jsou jednak vyšší požadavky organizací, ale také přibyly úplně nové a vysoké 
požadavky - např. oddíl plavání.  



                                                                 
 

 Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací dle přílohy č. 2 a požaduje navýšení rozpočtu na podporu provozních 
výdajů o částku 200 tis. Kč. 

Hlasování Pro: 9                                                                    Proti: 0                                           Zdržel se:0 
 

6. 
Komise diskutovala o žádostech na podporu činnosti dětí. Předseda konstatoval nečekaný a výrazný nárůst členské 
základny.  
V roce 2016 – 739 dětí, 2017 – 807 dětí, 2018 – 897 dětí. Komise vyřadila tři děti TJ Jiskra Litomyšl – oddíl 
lyžování.  

Dále snížila počet členů JARDAN KARTING KLUB V AČR ze sedmi dětí pouze na dvě, které mají bydliště v ORP 
Litomyšl.  
HC Litomyšl a FBC Litomyšl do 1. 3.2018 mají možnost své žádosti doplnit o chybějící kontakty na děti.  

Pokud tak učiní v termínu, bude celkový počet dětí započítávaných do systému o 21 vyšší, tedy dokonce 903 dětí.  
Komise konstatovala, že pokud je nárůst dětí reálný, je to vynikající zpráva mj. o tom, jak se daří, i díky finanční 
podpoře města, rozvíjet členskou žákovskou a juniorskou základnu.    

Komise ovšem též konstatovala, že v roce 2017 neproběhla kontrola hlášených dětí a v roce 2018 proběhnout 
musí. Předseda komise bude jednat s předsedou kontrolního výboru, aby – nejlépe do 31. 3. - byla kontrola 
provedena a do ZaM již byly navrženy dotace dle schváleného programu.  

Usnesení Komise ukládá předsedovi V. Stříteskému projednat provedení kontroly KV do 31. 3. 2018. 
Komise doporučuje poskytnutí dotací na podporu činnosti dětí dle přílohy č. 3, která bude upravena 1. 3. 2018 dle 
počtu dětí s uvedenými kontakty.  

Hlasování Pro: 9                                                                               Proti: 0                                            Zdržel se: 0 
7. Komise aktualizovala Kriteria pro přiznání odměny trenérů 

Usnesení Komise doporučuje RaM aktualizovat Kriteria pro přiznání odměn trenérů dle přílohy č. 4.  
Hlasování Nehlasovalo se 
V Litomyšli dne 26. února 2018 podpis předsedy komise 

 
 


